
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 10/02/2021 

Του:  Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 

ΠΡΟΣ:  Την κ. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 
 
 
ΘΕΜΑ: «Άμεση επανεκκίνηση των προπονήσεων της κολύμβησης» 
 
 
Κυρία Υπουργέ, 
 
Τα Σωματεία Κολύμβησης/Μέλη της «ΚΟΕ», Προπονητές/Προπονήτριες με Άδεια 
άσκησης επαγγέλματος Κολυμβητές/Κολυμβήτριες σε κατηγορία ΑΝΔΡΩΝ–ΓΥΝΑΙΚΩΝ, 
καθώς και Γονείς και Κηδεμόνες κολυμβητών/κολυμβητριών, κατέθεσαν στο υφ΄ υμάς 
Υπουργείο τις εύλογες απορίες τους για τη μη λειτουργία των κολυμβητηρίων αλλά και 
τεκμηριωμένα στοιχεία από γιατρούς, περί του ότι η μετάδοση του ιού στο υγρό στοιχείο 
είναι μηδενική, λόγω της χλωρίωσης του νερού και λόγω του ότι, η κολύμβηση δεν είναι 
άθλημα επαφής. Στην συνέχεια, οι ανωτέρω ζήτησαν την άμεση επανεκκίνηση των 
προπονήσεων της κολύμβησης, καθώς και την επανέναρξη των επίσημων αγώνων με 
σχετική άδεια μετακίνησης από νομό σε νομό για την αγωνιστική κολύμβηση για το 
επίπεδο Ανδρών –Γυναικών (OPEN), όπως κατά αντιστοιχία, εφαρμόζεται και σε άλλα 
αθλήματα. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται η κ. Υπουργός: 
 
1. Πότε προτίθεσθε να επιτρέψετε την επανεκκίνηση της διεξαγωγής αγώνων για το  
άθλημα της κολύμβησης;  
 
2. Γιατί, εφόσον δεν υπάρχουν σοβαρά τεκμήρια μετάδοσης του κορωνοϊού στους 
χώρους των κολυμβητηρίων, παραμένουν κλειστά τα κολυμβητήρια; 
 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 

ΑΒΔΕΛΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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